
 

 

 

De belangrijke punten van de gemeenteraad van donderdag 25 juni 2020 

 

 

Vzw Zwembad Longchamp - Goedkeuring van de begroting 2020 

Met de impact van de huidige situatie op het zwembad vertoont de begroting een inkomensverlies 

van meer dan € 200.000 en besparingen van ongeveer hetzelfde bedrag aangezien het personeel 

momenteel tijdelijk werkloos is. "Wat betreft de mogelijkheid om het zwembad op 1 juli te heropenen 

werd er nog geen definitieve beslissing genomen, maar openen in juli-augustus zou ons € 50.000 per 

maand doen verliezen", aldus Thibaud Wyngaard, schepen van Sport (Ecolo), met de verduidelijking 

dat hij het zwembad zo snel mogelijk wil heropenen. "We moeten een evenwicht vinden tussen de 

kostprijs voor de gemeenschap en de dienst die verleend kan worden." Binnen de oppositie wil Marc 

Cools (fractieleider Uccle En Avant) dat het zwembad ten minste op 1 augustus opent, hoewel hij 

begrijpt dat er tijd nodig is om klaar te geraken, en begrijpt hij het verlies van € 50.000 per maand 

niet. Thibaud Wyngaard merkt op dat er een inkomensverlies zou zijn door een daling met 75 % van 

het aantal toegelaten zwemmers, in combinatie met het feit dat het loon van het personeel opnieuw 

voor 100 % gedragen moet worden. Emmanuel De Bock (fractieleider DéFI) is ook verbaasd over dit 

maandelijks verlies van € 50.000 en benadrukt dat alles in het werk gesteld moet worden om het 

zwembad te heropenen wanneer de NVR het toestaat. "Het is de rol van de gemeente en het is van 

maatschappelijk belang, ook al is er verlies. En het zou ook goed zijn voor het personeel." De schepen 

antwoordt dat indien het verlies redelijk was ervoor gekozen zou worden het zwembad te 

heropenen, maar in het andere geval zou er een debat plaatsvinden binnen de betrokken organen. 

"Ik neem er nota van dat sommigen geneigd zijn te denken dat de teugels gelost moeten worden om 

deze dienstverlening aan de bevolking opnieuw aan te bieden." De meerderheid is het eens met 

Michel Cohen (MR), die opmerkt dat we er ook over moeten nadenken om de toegangscriteria van 

het zwembad duidelijk te definiëren om zo veel mogelijk burgers tevreden te stellen. "Er mogen geen 

overhaaste beslissingen genomen worden." Thibaud Wyngaard besluit dat alles correct zal verlopen 

om de Ukkelaars zo snel mogelijk in optimale omstandigheden te verwelkomen zodra hij in het bezit 

is van alle info. Punt unaniem goedgekeurd. 

 

Complex Les Griottes - Vervanging van de kunstgrasbekleding van de twee terreinen - Goedkeuring 

van het project, van de raming en van de plaatsingswijze van de opdracht 

Dit project wil de rubberen bolletjes van de bekleding verwijderen en ze vervangen door 

kurkbolletjes. Aangezien het terrein aan de rand van een beschermd Natura 2000-gebied ligt, wordt 

de milieu-impact van deze bolletjes als zeer problematisch beschouwd. "Daarom heeft het Brussels 

gewest een subsidie voorzien voor de gemeentes die dit soort werken ondernemen. We hebben dus 

gereageerd op de oproep", verduidelijkt Jonathan Biermann, schepen van Gebouwen (MR). Binnen 

de oppositie haalt Bernard Hayette (fractieleider PS) aan dat dit project de problemen in verband 

met de overbezetting van dit type sportterreinen 7 dagen op 7 en 24 uur op 24 niet oplost en wil hij 



weten welke maatregelen de gemeente zal treffen om het gebruik van de terreinen en de 

verspreiding van het lawaai te beperken. "De buurtbewoners klagen bovendien over het overvloedige 

asociaal gedrag van de voetballers, die op het trottoir en voor garagepoorten parkeren." Jonathan 

Biermann merkt op dat het hier niet de bedoeling is om het gebruik of de gebruiksfrequentie van de 

terreinen te wijzigen, maar om te reageren op het voorstel tot gedeeltelijke financiering van het 

gewest voor een milieuproject. Thibaud Wyngaard, schepen van Sport (Ecolo), maakt echter van de 

gelegenheid gebruik om eraan te herinneren dat de trainingen eindigen rond 21.00-21.15 uur, een 

maatregel die uitdrukkelijk genomen werd om 's avonds de overlast voor de buurtbewoners te 

beperken. "De bezetting van deze terreinen beantwoordt aan een zeer grote behoefte en we 

weigeren vaak gebruiksaanvragen van andere voetbalclubs." De schepen van Sport benadrukt ook 

dat de omgeving van de terreinen vergroend werd om een scherm te creëren tussen de terreinen en 

de woningen, dat er momenteel nagedacht wordt om de cafetaria geluiddichter te maken en dat er 

verschillende maatregelen getroffen werden om wildparkeren te voorkomen. "Het is bovendien de 

bedoeling om een overlegorgaan tussen de club en de buurtbewoners op te richten." Binnen de 

meerderheid prijst Pierrot Desmet (fractieleider Ecolo) dit initiatief, waarmee de vervuiling door het 

regenwater dat door deze rubberen bolletjes met vaak zeer vervuilende stoffen loopt bestreden kan 

worden. Punt unaniem goedgekeurd.  

 

Rekening 2019 

Ondanks een moeilijkheid met de boekingen door een pensioentekort vertoont de rekening een 

batig saldo. "Er werd geen verbinding gemaakt tussen twee softwares, de bedragen werden wel 

betaald maar werden niet opgenomen in de rekeningen van de vorige jaren. Ze moeten dus in een 

keer opgenomen worden, we verliezen dus een potentieel batig saldo van meer dan € 7.900.000", legt 

Valentine Delwart, schepen van Financiën (MR), uit. Binnen de oppositie haalt Marc Cools 

(fractieleider Uccle En Avant) het belang aan om in de toekomst aandachtig te zijn voor deze 

rekening in het licht van de verkleining van het batig saldo. "Er zijn wellicht andere pensioenlasten die 

de komende jaren zullen stijgen. De gemeente moet heel bedachtzaam zijn in haar financieel beheer." 

Emmanuel De Bock (fractieleider DéFI) betreurt dat de moeilijkheid met de boekingen niet 

meegedeeld werd tijdens de begrotingsdebatten in januari, terwijl ze wel gekend was. "Een 

beoordelingselement dat in aanmerking genomen kon worden tijdens onze interventies over de 

opmaak van de begroting." Valentine Delwart verduidelijkt dat de omvang van het bedrag enkele 

maanden geleden niet gekend was en geïdentificeerd kon worden dankzij een monnikenwerk. 

Binnen de meerderheid zegt Pierrot Desmet (fractieleider Ecolo) tevreden te zijn dat het jaar 

afgesloten kan worden met een echt batig saldo, volledig op één lijn met de werkelijkheid. "Het is 

waar dat we voorzichtig moeten blijven om in de toekomst te kunnen besparen, maar we moeten 

optimistisch zijn over vernieuwende beleidsvormen, er konden grote batige saldo's vrijgemaakt 

worden." Diane Culer (fractieleider MR) stipt het nauwgezet beheer van de schepen van Financiën en 

de gemeenteontvanger aan. "We zijn blij vast te stellen dat dit batig saldo het ons vandaag mogelijk 

maakt het hoofd te bieden aan de gevolgen van de gezondheidscrisis en aan de uitgaven die eruit 

voortvloeien." Bovenop het nauwgezet beheer herinnert Emmanuel De Bock eraan dat het evenwicht 

van de gemeentefinanciën ook te wijten is aan de stijging van de algemene dotatie aan de 

gemeenten van het Brussels gewest en aan de stijging van de onroerende voorheffing. Valentine 

Delwart merkt op dat als de rekening een batig saldo vertoont het te wijten is aan het feit dat de 

harde klappen voorzien waren, maar ook en vooral aan de belasting van de Ukkelaars, die de helft 

van de inkomsten van de gemeente vertegenwoordigt. Punt unaniem goedgekeurd. 



Project "Vélothèque - Fietsbib" - Overeenkomst voor financiële ondersteuning 

Dit punt heeft betrekking op de overeenkomst tussen de gemeente en vzw Fietsbib om een activiteit 

om fietsen te lenen te financieren, die voor het eerst opent op 11 juli. Binnen de meerderheid stelt 

Michel Cohen (MR) voor dat de toegang tot de fietsbib voorbehouden is aan de meest kansarme 

sociale lagen. Een suggestie die deels gedeeld wordt door Pierrot Desmet (fractieleider Ecolo), die 

meent dat de fietsbib naast de sociale missie ook als doelstelling heeft om fietsen te laten circuleren 

in plaats van nutteloos een fiets aan te kopen voor 1 of 2 jaar. "Wegens de groei van een kind maakt 

dat het mogelijk verspilling te voorkomen. Maar de reflectie om voorrang te geven aan kansarme 

gezinnen is uiteraard interessant." François Lambert-Limbosch, schepen van Sociale Actie (Ecolo), 

bevestigt dat de maatschappelijke bezorgdheden en de besparing op hulpbronnen in aanmerking 

genomen worden als belangrijke aspecten van het project, maar dat de vzw geen verschil wil maken 

tussen de doelgroepen om een concurrentie van fietsbibs tussen gemeentes te voorkomen. "Ik 

begrijp hun argument, maar we zouden een discussie met het OCMW kunnen voeren om bijvoorbeeld 

een vlotte toegang tot de fietsbib mogelijk te maken, ik vind dat compleet gerechtvaardigd." Binnen 

de oppositie deelt Emmanuel De Bock (fractieleider DéFI) de reflectie van Michel Cohen en vindt hij 

dat ze opgenomen moet worden in het kader van de toekenning van de fietspremies. "Het is 

ongetwijfeld een debat dat ermee samenhangt." Punt unaniem goedgekeurd. 

 
 

 

 

Ook op de agenda: 

Driejarig investeringsprogramma 2019-2021, verkoopprocedure van gemeentevoertuigen, 

poëziewedstrijd: goedkeuring van het reglement, vzw La Ferme Rose: rekeningen en balans 2019 en 

begroting 2020, COVID-19: uitzonderlijke subsidie aan de handelaarsverenigingen voor een radiospot 

(vastlegging van de uitgave), ... 

 


